
 

 

 

 

 

Protokół Nr XLV/2022 

sesji Rady Miejskiej w Opatowie 

odbytej w dniu 13 maja 2022 roku 

 

Sesję rozpoczęto o godz. 14.07 a zakończono o godz. 15.30. 

 

W sesji uczestniczyli radni oraz zaproszeni goście: 

1. Pan Grzegorz Gajewski – Burmistrz Miasta i Gminy Opatów. 

2. Pan Marcin Słapek – Zastępca Burmistrza Miasta i Gminy Opatów. 

3. Kierownicy jednostek organizacyjnych Gminy Opatów. 

4. Przewodniczący jednostek pomocniczych Gminy Opatów – wg listy obecności ( stan. zał. 

do  

    Prot.). 

5. Kierownicy i pracownicy Urzędu Miasta i Gminy w Opatowie. 

 

  Porządek obrad sesji: 

  1. Otwarcie obrad sesji. 

  2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

  3. Przyjęcie porządku obrad sesji. 

  4. Zatwierdzenie Protokołu z poprzedniej sesji Rady. 

  5. Podjęcie uchwał w sprawie:  

      a) zmian w budżecie Gminy Opatów na 2022 rok, 

      b) zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy  

          Opatów na lata 2022 - 2035, 

      c) nadania imienia Przedszkolu Publicznemu w Opatowie, 

      d) nadania nazwy skwerowi w Opatowie, 

      e) rozpatrzenia skargi na działalność Burmistrza Miasta i Gminy w Opatowie. 

  6. Sprawozdanie Burmistrza Miasta i Gminy Opatów z działalności za okres pomiędzy  

      sesjami. 

  7. Interpelacje i zapytania radnych.  

  8. Wolne wnioski, sprawy różne i informacje. 

  9. Zamknięcie obrad sesji. 

 

Ad.1. 
Pani radna Beata Górecka - Przewodnicząca Rady Miejskiej - dokonała otwarcia obrad 

XLV sesji Rady Miejskiej w Opatowie, a następnie powitała radnych Rady Miejskiej, Pana 

Burmistrza Grzegorza Gajewskiego, Pana Marcina Słapka – Zastępcę Burmistrza Miasta  

i Gminy Opatów,  zaproszonych gości, kierowników jednostek organizacyjnych Gminy, 

przewodniczących jednostek pomocniczych Gminy, kierowników i pracowników Urzędu oraz 

mieszkańców Miasta i Gminy Opatów. 

 

Ad.2. 

Pani radna Beata Górecka - Przewodnicząca Rady Miejskiej - poprosiła radnych  

o zalogowanie się terminalami do systemu. Na podstawie listy obecności oraz zalogowanych 

terminali do systemu stwierdziła prawomocność obrad sesji. W sesji uczestniczy 14 radnych 

na ogólną liczbę 15 radnych. Wykaz zalogowanych terminali do systemu przedstawia 
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załącznik Nr 1 do Protokołu. Lista ustalenia kworum stwierdzająca prawomocność obrad sesji 

przedstawia załącznik Nr 2 do Protokołu. 

 

 

 

 

Ad.3. 

Pani  radna  Beata  Górecka -  Przewodnicząca Rady  Miejskiej –  przedstawiła 

proponowany porządek obrad sesji w treści jw., wnosząc jednocześnie o wprowadzenie do 

porządku obrad  

sesji w pkt 5 ppkt f - podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Opatów na 2022 

rok. 

Radni nie zgłaszali uwag do zaproponowanego porządku obrad sesji. 

 

Rada Miejska przyjęła jednogłośnie bez użycia terminali wniosek Przewodniczącej Rady 

Miejskiej o wprowadzenie do porządku obrad sesji w pkt 5 ppkt f – podjęcie uchwały w 

sprawie zmian w budżecie Gminy Opatów na 2022 rok, 14 głosami ,,za’’, 0 głosów  

,,przeciwnych’’  

i 0 głosów ,,wstrzymujących się’’. W głosowaniu wzięło udział 14 radnych.  

 

Następnie Rada Miejska przyjęła jednogłośnie w trybie głosowania jawnego imiennego 

zaproponowany porządku obrad sesji po naniesionych zmianach, 14 głosami ,,za’’, 0 głosów  

,,przeciwnych’’ i 0 głosów ,,wstrzymujących się’’. W głosowaniu wzięło udział 14 radnych. 

Imienne głosowanie przyjęcia porządku obrad sesji przedstawia załącznik Nr 3 do Protokołu. 

 

Ad. 4. 

Pani radna Beata Górecka – Przewodnicząca Rady Miejskiej – poinformowała Radę, że 

uwagi do Protokołu z sesji Rady Miejskiej z dnia 12 kwietnia 2022 roku nie wpłynęły.  

 

Rada Miejska zatwierdziła jednogłośnie bez wniesienia uwag Protokół Nr XLIV/2022 sesji 

Rady Miejskiej w Opatowie odbytej w dniu 12 kwietnia 2022 roku, 14 głosami „za”, 0 

głosów ,,przeciwnych’’ i 0 głosów ,,wstrzymujących się’’. W głosowaniu wzięło udział 14 

radnych. Imienne głosowanie zatwierdzenia Protokołu przedstawia załącznik Nr 4 do 

Protokołu. 

 

Ad.5. 

a) Pani Martyna Rusak – Skarbnik Gminy – przedstawiła projekt I uchwały w sprawie 
zmian w budżecie Gminy Opatów na 2022 rok, 
 

Pan radny Jacek Cheba – Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów Rady Miejskiej  

w Opatowie – przedstawił pisemną, pozytywną opinię Komisji do przedłożonego projektu 

uchwały. (stan. zał. do Protokołu). 

 

Radni nie zgłaszali uwag do przedstawionego projektu uchwały. 

 

Rada Miejska podjęła jednogłośnie w trybie jawnego głosowania imiennego uchwałę  

Nr XLV/390/2022 w  sprawie   zmian  w  budżecie  Gminy  Opatów  na  2022 rok,  14  

głosami   ,,za’’, 0  głosów ,,przeciwnych’’ i 0 głosów ,,wstrzymujących się’’, która stanowi 

załącznik do Protokołu. Imienne głosowanie przedstawia załącznik Nr 5 do Protokołu. 
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b) Pani Martyna Rusak – Skarbnik Gminy – przedstawiła projekt uchwały zmieniająca 

uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Opatów na lata 

2022 – 2035. 

 

Pan radny Jacek Cheba – Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów Rady Miejskiej  

w Opatowie – przedstawił pisemną, pozytywną opinię Komisji do przedłożonego projektu 

uchwały. (stan. zał. do Protokołu). 

 

 

 

 

Radni nie zgłaszali uwag do przedstawionego projektu uchwały. 

 

Rada Miejska podjęła jednogłośnie w trybie jawnego głosowania imiennego uchwałę  

Nr XLV/391/2022 zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy  

Finansowej Gminy Opatów na lata 2022 – 2035, 14 głosami ,,za’’, 0  głosów ,,przeciwnych’’  

i 0 głosów ,,wstrzymujących się’’, która stanowi załącznik do Protokołu. Imienne głosowanie 

przedstawia załącznik Nr 6 do Protokołu. 

 

c) Pan Hubert Dziadczykowski – Sekretarz Gminy – przedstawił projekt uchwały w sprawie  

nadania imienia Przedszkolu Publicznemu w Opatowie, 

 

Pani radna Małgorzata Szczepańska – Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury, Zdrowia  

i Opieki Społecznej Rady Miejskiej w Opatowie - przedstawiła pisemną, pozytywną opinię 

Komisji do przedłożonego projektu uchwały. (stan. zał. do Protokołu). 

 

Radni nie zgłaszali uwag do przedstawionego projektu uchwały. 

 

Rada Miejska podjęła jednogłośnie w trybie jawnego głosowania imiennego uchwałę  

Nr XLV/392/2022 w sprawie nadania imienia Przedszkolu Publicznemu w Opatowie, 14 

głosami ,,za’’, 0  głosów ,,przeciwnych’’ i 0 głosów ,,wstrzymujących się’’, która stanowi 

załącznik do Protokołu. Imienne głosowanie przedstawia załącznik Nr 7 do Protokołu. 
 

d) Pan Grzegorz Mizera – Kierownik Ref. IMK – przedstawił projekt uchwały w sprawie 

nadania nazwy skwerowi w Opatowie, 

 

Pani radna Małgorzata Szczepańska – Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury, Zdrowia  

i Opieki Społecznej Rady Miejskiej w Opatowie - przedstawiła pisemną, pozytywną opinię 

Komisji do przedłożonego projektu uchwały. (stan. zał. do Protokołu). 

 

Radni nie zgłaszali uwag do przedstawionego projektu uchwały. 

 

Rada Miejska podjęła jednogłośnie w trybie jawnego głosowania imiennego uchwałę  

Nr XLV/393/2022 w sprawie nadania nazwy skwerowi w Opatowie, 14 głosami ,,za’’, 0  

głosów ,,przeciwnych’’ i 0 głosów ,,wstrzymujących się’’, która stanowi załącznik do 

Protokołu. Imienne głosowanie przedstawia załącznik Nr 8 do Protokołu. 

 

e) Pan Krzysztof Kawalec – Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady 

Miejskiej w Opatowie – przedstawił projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na 

działalność Burmistrza Miasta i Gminy w Opatowie, wraz z uzasadnieniem. Skarga niezasadna. 

 

Radni nie zgłaszali uwag do przedstawionego projektu uchwały. 
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Rada Miejska podjęła jednogłośnie w trybie jawnego głosowania imiennego uchwałę  

Nr XLV/394/2022 w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Burmistrza Miasta i Gminy  

w Opatowie, 14 głosami ,,za’’, 0  głosów ,,przeciwnych’’ i 0 głosów ,,wstrzymujących się’’, 

która stanowi załącznik do Protokołu. Imienne głosowanie przedstawia załącznik Nr 9 do 

Protokołu. 

 

 

 

 

 

f) Pani Martyna Rusak – Skarbnik Gminy – przedstawiła projekt II uchwały w sprawie 
zmian  

w budżecie Gminy Opatów na 2022 rok, 

 

Pan radny Jacek Cheba – Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów Rady Miejskiej  

w Opatowie – przedstawił pisemną, pozytywną opinię Komisji do przedłożonego projektu 

uchwały. (stan. zał. do Protokołu). 

 

Radni nie zgłaszali uwag do przedstawionego projektu uchwały. 

 

Rada Miejska podjęła jednogłośnie w trybie jawnego głosowania imiennego uchwałę  

Nr XLV/395/2022 w  sprawie   zmian  w  budżecie  Gminy  Opatów  na  2022 rok,  14  

głosami   ,,za’’, 0  głosów ,,przeciwnych’’ i 0 głosów ,,wstrzymujących się’’, która stanowi 

załącznik do Protokołu. Imienne głosowanie przedstawia załącznik Nr 10 do Protokołu. 

 

Ad.6. 

Pan Grzegorz Gajewski – Burmistrz Miasta i Gminy – zabierając głos na wstępie wyraził 

radość że może wreszcie na dzisiejszej sesji Rady Miejskiej powitać sołtysów i szefów 

jednostek po dwuletniej ich nieobecności, w związku z trwającą pandemią. Następnie 

przedstawił sprawozdanie z działalności za okres pomiędzy sesjami informując, że w tym 

okresie zarówno on jak i jego Zastępca brali udział w następujących spotkaniach  

i wydarzeniach: udział w kolejnych spotkaniach organizacyjnych w sprawie utworzenia 

Centrum Templariuszy w Opatowie; udział w posiedzeniu Zarządu Miejsko-Gminnego OSP  

w Opatowie jako Prezes Zarządu; udział w spotkaniu z delegacją Żydów na czele z Rabinem 

Arie Beckerem w sprawie ogrodzenia ,,kirkutu’’ (dawnego cmentarza żydowskiego). 

Przypomniał, że takie spotkanie miało miejsce na początku kadencji z jedną z organizacji 

żydowskich zajmujących się dbaniem o dawne cmentarze żydowskie. Wówczas była mowa  

o wygrodzeniu części cmentarza z uwzględnieniem możliwości wejścia na ten teren 

mieszkańców Opatowa, ale temat ucichł. Teraz pojawiła się kolejna organizacja żydowska, 

która wraca do tematu i aktualnie w tej sprawie trwają rozmowy. Pan Burmistrz podkreślił, że 

na pewno gmina Opatów nie będzie partycypować w kosztach ogrodzenia bo to nie jest jej 

inicjatywa. Ponadto zapewnił, że dokąd będzie sprawował swój urząd nie wyrazi zgody na 

takie ogrodzenie, które zamknęło by dostęp do parku dla mieszkańców. Przypomniał także, że  

w ubiegłej kadencji została zawarta ugoda sądowa, na mocy której ten teren na okres 30 lat 

jest we władaniu gminy Opatów. Przy czym władanie nieruchomością ma odbywać się  

z poszanowaniem tego miejsca, stąd zamontowane aktualnie tabliczki zakazujące 

wprowadzania psów do parku. W tej sprawie interweniowała strona żydowska. W związku  

z tym dla posiadaczy czworonogów zaproponował korzystanie z działki gminnej przy 

Starostwie Powiatowym; udział w ,,Olimpiadzie Przedszkolaka’’, w eliminacjach 

powiatowych zorganizowanych przez p. Dyrektor w SP Nr1; udział w koncercie 

zorganizowanym przez OOK z okazji 231 Rocznicy  uchwalenia Konstytucji 3 Maja, 

połączonym z koncertem ,,Solidarni  
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z Ukrainą’’; 3 Maja udział we mszy św. za Ojczyznę oraz strażaków OSP w przeddzień ich 

święta, św. Floriana w czasie odpustu w parafii św. Idziego w Ptkanowie. W związku z tymi 

p. Burmistrz wyjaśnił, że ze względu na remont Rynku nie była w tym roku organizowana 

oficjalna jak co roku uroczystość rocznicowa uchwalenia Konstytucji 3 Maja w Opatowie i 

nie była też z tej okazji zamówiona msza św. za Ojczyznę w Kolegiacie św. Marcina. Zostało 

to skomentowane przez ks. Michała Spocińskiego Proboszcza parafii jako faux pas 

Burmistrza, z czym się nie zgadza, ponieważ nie widział powodu, aby on i delegacja 

samorządu mieli obowiązek w tym dniu wziąć udział we mszy św. akurat w tym miejscu, 

skoro w gminie  

 

 

 

 

Opatów są jeszcze trzy kościoły parafialne, a w parafii Ptkanów była w tym dniu odprawiana 

msza odpustowa z udziałem strażaków, w której wcześniej nigdy nie miał okazji 

uczestniczyć. Następnie stwierdził, że po zakończonym remoncie Rynku wrócimy do tradycji 

organizowania uroczystości 3 Majowych  w Opatowie i pewnie też do zamawiania mszy św. 

za Ojczyznę  

w Kolegiacie; udział wspólnie z radnym p. Waldemarem Bocheńskim we mszy św. oraz 

uroczystościach związanych z jubileuszem 60 lecia powstania OSP w Rosochach oraz we 

mszy św. przy źródełku błogosławionego Wincentego Kadłubka w Karwowie, w związku  

z poświęceniem i oddaniem do użytku wyremontowanego otoczenia tego źródełka. Za 

zaangażowanie w tym przedsięwzięciu słowa podziękowania skierował do sołtysa Karwowa 

p. Henryka Piotrowskiego i mieszkańców Karwowa; udział w SP Nr 1 w akademii 

poświęconej uchwaleniu Konstytucji 3 Maja związanej z osobą gen. Stanisława Gano, 

którego rocznica urodzin przypada 17 maja. 

Następnie poinformował, że p. Burmistrz Słapek spotykał się z wójtami i burmistrzami gmin   

z powiatu opatowskiego, w związku z organizowanym w następny piątek na terenie DPS  

w Zochcinku ogólnowojewódzkim festynem sportowym, na który zaprasza wszystkich 

chętnych. Spotkał się także w sprawie projektów kanalizacyjnych na terenie gminy. Następnie 

poinformował, że wspólnie z p. Burmistrzem Słapkiem i pracownikami Urzędu dokonano 

odbioru zakończonych prac przy skwerze Gombrowicza, który jak podkreślił stał się 

wizytówką naszego miasta. Ponadto dodał, że na tym skwerze rośnie dąb pamięci zasadzony 

w 1917 roku i w związku z tym, że w tym roku obchodzimy 740 rocznicę nadania praw 

miejskich miastu Opatów  zaproponował, aby po następnej sesji Rady w czerwcu radni 

zasadzili tam kolejny dąb na pamiątkę obchodów tej rocznicy. Jednocześnie będzie to jak 

dodał symboliczne przejęcie tego odnowionego skweru przez Radę Miejską. Wspólnie z 

Burmistrzem Marcinem Słapkiem uczestniczyli także w uroczystościach poświęcenia i 

nadania sztandaru ZDZ – Niepublicznemu Technikum im. gen Władysława Andersa w 

Opatowie. 

Ponadto poinformował: 

- podpisany został akt notarialny sprzedaży mieszkania komunalnego przy ul. Kopernika 1  

w Opatowie, 

- pracownicy Urzędu uczestniczyli w spotkaniu w UMiG w Połańcu w sprawie OSI Dolina 

Wisły, 

- otwarto przetarg na dokończenie boisk przy SP Nr 1, 

- otwarto przetargi i podpisano umowy na ul. Cmentarną 1 i 2, Cegielnianą i Kanię. Ulice te 

będą przebudowywane i prawdopodobnie do końca maja wejdzie firma wykonawcza, 

- w najbliższym czasie będą podpisane umowy na drogi przez wieś Marcinkowice, drogę  

w Balbinowie i w Kobylanach. Są zabezpieczone środki w budżecie na ten cel, 

- podpisano umowę na remont,  modernizację świetlicy wiejskiej w Balbinowie. 
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Na zakończenie p. Burmistrz zaprosił radnych i mieszkańców miasta i gminy na konferencję 

historyków i prawników poświęconą obecności Zakonu Templariuszy na Ziemi opatowskiej, 

która odbędzie się w OOK w dniu 15 maja br. ( tj. niedziela ) od godz.12.00. 

 

Radni nie zabierali głosu w tym punkcie obrad sesji. 

Ad.7 
Pani radna Beata Górecka – Przewodnicząca Rady Miejskiej poinformowała, że 

interpelacje i zapytania radnych na piśmie nie wpłynęły.  

 

Radni nie zabierali głosu w tym punkcie obrad sesji. 

 

 

 

 

 

 

Ad.8. 
W wolnych wnioskach, sprawach różnych i informacjach głos zabierali: 

Pan radny Andrzej Żychowski – prosząc o głos stwierdził, że dąb na skwerze Gombrowicza nosi 

nazwę dębu Kościuszki i został zasadzony w 100 rocznicę jego śmierci. Upamiętnia także otwarcie 

gimnazjum w Opatowie. Wydarzenia te i inne opisuje Stefan Kotarski w 1932 roku w pierwszym 

niedostępnym opracowaniu, które można uznać za przewodnik po Opatowie. Proponuje w związku  

z tym wydać reprint jak nie w tym roku to może w przyszłym. Uważa, że była by to fajna sprawa, 

można by się dowiedzieć wielu ciekawych rzeczy, które działy się wówczas w Opatowie. Podkreślił 

także, że należy się cieszyć z odnowienia skweru Gombrowicza i odsłonięcia kanału burzowego, który 

wzbudza zainteresowanie przechodniów, a przy tym warto wiedzieć, jak podkreślił, że cały ten obszar 

Opatowa zmienił wtedy swoje oblicze. W 1911 roku powstała straż pożarna, która miała siedzibę na 

obecnym miejscu sklepu Lewiatan, a po przeciwnej stronie w 1912 roku Langer wybudował okazałą 

kamienicę, która obecnie wymaga odnowienia. 

Ponadto zwrócił się do p. Burmistrza o interwencję w Wodach Polskich w kwestii uporządkowania 

powstałego śmieciowiska w rzece przy sklepie Dino. Uważa, że będzie ona skuteczniejsza niż 

zwykłego obywatela. Sprawa jest pilna, ponieważ śmieci przybywa, a chodzą tamtędy turyści dlatego 

należy na to zwrócić uwagę. 

 

Pan radny Marek Rysiak – prosząc o głos stwierdził, że mieszkańcy jego okręgu wyborczego 

wyrażają duże zainteresowanie planowanymi inwestycjami, dlatego dzisiaj chce zadać kilka pytań w 

tej sprawie. Dodał także, że jego zdaniem wyrażane opinie ludzi i ich oczekiwania są wynikiem cyklu 

spotkań jakie odbyły się z mieszkańcami. Nawiązując do inwestycji, jako radny za najpilniejszą 

sprawę uważa przebudowę skrzyżowania drogi w Karwowie budzącą bardzo wielkie kontrowersje, 

ponieważ część mieszkańców jest bardzo sceptycznie do tego nastawiona. Priorytetem jest zatem 

zmodernizowanie tego odcinka drogi, która dla jego użytkowników jest miejscem szczególnie 

niebezpiecznym. Jak podkreślił jest to długa droga z dużym spadkiem, poprzecznymi koleinami, co 

powoduje wypadanie pojazdów  

z pasa drogowego. Droga bardzo trudna również do zimowego utrzymania. Dodał także, że odbyły się 

jej oględziny również przez Komisję Rozwoju Gospodarczego i Rolnictwa pod przewodnictwem 

radnego p. Waldemara Bocheńskiego.  

Następnie poruszył sprawę budzącą wiele emocji, dotyczącą częściowego zajęcia pasa drogi polnej  

w miejscowości Oficjałów. Stwierdził, że jest to sprawa nieprzyjemna, uniemożliwiająca w dalszym 

ciągu dojazd rolnikom do pól informując, że p. Burmistrz podjął w tej sprawie działania kilka 

miesięcy temu. Sprawa trafiła do Sądu. Postępowanie prowadziła Komenda Powiatowa Policji w 

Opatowie.  

W tej chwili nie jest zorientowany czy wróciła już do Gminy, która wyda w tej sprawie stosowną 

decyzję administracyjną. W związku z tym zwrócił się do p. Burmistrza o przedstawienie stanu 

faktycznego tej sprawy na dzień dzisiejszy. Dodał także, że z informacji jakie uzyskał od jednej ze 

stron sąsiadujących bezpośrednio z pasem drogowym wynika, że przez poprzednie 8 lat było 

prowadzone postępowanie  
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w tej sprawie przez Urząd Miasta, a efektów niestety nie widać jest do dzisiaj. Osobiście nie jest  

w stanie ustosunkować się do tej sytuacji, ponieważ nie pracował w Radzie w tamtym czasie, a w tej 

chwili ta sprawa nie jest dla niego zbyt przyjemna. 

Następnie poprosił p. Burmistrza o informację dotyczącą przebudowy, a właściwie budowy nowej 

drogi o długości 600 metrów w miejscowości Wąworków. Stwierdził, że jest to odcinek częściowo 

utwardzony, częściowo stanowi drogę polną. Podkreślił, że realizacja tego zadania jest bardzo ważna 

dla niego i mieszkańców, ponieważ skróciło by to zdecydowanie czas dojazdu dzieci do szkoły, a tym 

samym ilość przejeżdżanych kilometrów przez PKS. Sprawia też wiele problemów dojeżdżającym do 

pól po dużych opadach deszczu, ponieważ nie ma tam możliwości manewrowania sprzętem gdyż 

częściowo ta droga jest w wąwozie. Poinformował także, że przy tej drodze są dwa gospodarstwa  

i rolnicy ci nawet nie chcą już na ten temat rozmawiać, ponieważ jak twierdzą obiecano im tą drogę 18 

lat temu, w związku z tym  już stracili wszelką nadzieję, z czym trudno się nie zgodzić. 

Następnie radny wyraził nadzieję, że pomimo  przedłużającego się terminu remontu świetlicy 

wiejskiej w Nikisiałce Małej ze znanych powodów świetlica będzie. 

Na zakończenie wystąpienia, nawiązując do poruszonego już przez p. Burmistrza tematu odnowionego 

terenu przy źródełku w Karwowie, słowa podziękowania za wsparcie finansowe z własnej kieszenie  

 

 

 

 

 

skierował do p. Burmistrza Grzegorza Gajewskiego. Podziękował także p. Marii i Stanisławowi 

Malinowskim z Przedsiębiorstwa Magazyny Zbożowe za partycypację w kosztach. 

 

Pan Grzegorz Gajewski – Burmistrz Miasta i Gminy – odpowiadając na pytania radnych 

poinformował; że popiera pomysł radnego p. Andrzeja Żychowskiego w kwestii wydania 

reprintu z okazji obchodów 740 rocznicy nadania praw miejskich miastu Opatów w tym roku. 

- Zostanie również zgłoszona sprawa konieczności oczyszczenia rzeki do Wód Polskich. 

Przypomniał przy tym, że dwa lata temu to koryto rzeki zostało oczyszczone nakładem pracy  

i środków gminy Opatów i od tamtej pory Wody Polskie nic więcej  nie zrobiły. Prowadzą 

politykę naturalizacji cieków wodnych. Poinformował, że śmieci zostaną zgłoszone  

i uprzątnięte. 

- W kwestiach poruszanych przez radnego p. Marka Rysiaka poinformował, że w 

Wąworkowie na zaproszenie p. radnego odbyło się spotkanie z mieszkańcami i był poruszony 

problem tej drogi i kilku innych drobniejszych odcinków. Droga, o której mówił p. radny 

będzie zgłoszona w najbliższym naborze, obok kilku innych najpilniejszych dróg. Przyznał, 

że w czasie spotkań ludzie mówili o tym, że były obiecywane drogi wiele lat temu i obietnice 

nie zostały spełnione. Sądzi, że w tej kadencji te obiecane drogi będą wykonane. Z tych 

obiecywanych przed laty została wykonana droga w Rosochach, za Remizą, która jest już w 

asfalcie, a za chwilę  

w asfalcie będzie droga w Balbinowie. Ma nadzieję, że droga w Wąworkowie jeszcze w tej 

kadencji będzie oddana do użytku. 

- Na nabór w ramach Funduszu Ochrony Gruntów Rolnych została zgłoszona droga  

w Wąworkowie do p. Mrotka, która spełniała wymogi drogi dojazdowej do pól. 

- W tej chwili trwają prace projektowe nad przebudową drogi przez Karwów od skały na dół. 

Ta droga też zostanie zgłoszona do realizacji przy okazji najbliższego naboru. 

- Droga w Oficjałowie jest drogą polną i niestety przez lata była zawłaszczana przez jej 

sąsiadów, z jednej i z drugiej stron. Dziś jej przebieg i szerokość ma nie wiele wspólnego z 

tym co jest na mapie. Były niejednokrotnie przeprowadzane pomiary geodezyjne, z którymi 

nie zgadzali się jej sąsiedzi, na przemiennie lub razem. W związku z tym sprawa została 

skierowana na drogę sądową, dlatego to wszystko wydłuża się w czasie. Ma nadzieję, że w tej 

kadencji uda się to uregulować. Na obecnym etapie postępowania Sąd uznał, że część drogi 

została zagospodarowana przez jednego z jej sąsiadów i w najbliższym czasie zostanie na 

tego pana nałożona opłata za zajęcie pasa drogowego. Pozostała część postępowania 
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związana  

z egzekucją, z przejęciem z powrotem  tego terenu trwa i termin jego zakończenia jest 

niezależny od gminy Opatów, która jak szybko się tylko da ureguluje kwestię tej drogi. 

- W kwestii świetlic - jest informacja, że na koniec maja będzie rozstrzygnięty kolejny nabór  

z Polskiego Ładu i wśród zgłoszonych świetlic wśród trzech projektów mamy jeden projekt, 

który obejmuje modernizację czterech świetlic wiejskich; w Karwowie, w Podolu,  

w Kornacicach i w Strzyżowicach, budowę świetlicy w Brzeziu oraz kompleksową 

modernizację i rozbudowę OOK. Pan Burmistrz bardzo liczy na ten projekt. Wyjaśnił 

również, że prace przy świetlicy w Nikisiałce Małej już powinny trwać, ale w związku z tym, 

że opracowana dokumentacja nie pokryła się ze stanem faktycznym, bowiem 2/3 budynku w 

tej chwili stoi w pasie drogi powiatowej trzeba było wszystko rozpocząć od nowa z 

przeniesieniem tej części świetlicy z tyłu na działkę gminy. Sądzi, że do wakacji zostanie 

ogłoszony przetarg  

i może nawet jeszcze w tym roku będzie oddana do użytku. 

 

  Na tym zakończono realizację tego punktu obrad sesji. 

 

 

 

 

 

 

 

Ad.9. 

Pani radna Beata Górecka – Przewodnicząca Rady Miejskiej – przyjętą formułą zakończyła 

obrady XLV sesji Rady Miejskiej w Opatowie. 

 

Na tym Protokół zakończono. 

 

 

   Protokołowała:                                                                              Przewodnicząca 

            Rady Miejskiej w Opatowie 

              (mgr Teresa Głąb)        

                   (mgr Beata Górecka) 

 

 

 

Pełny przebieg obrad sesji pod adresem:  

https://transmisjaobrad.info/videos/7032/sesja-rady-miejskiej-w-opatowie 


